
Referat af bestyrelsesmøde i seniorsektionen den 6. februar 2024 

Tilstede: Else, Alice, Tove, Lone og Anette. 

Afbud: Bente 

 

Referatet fra sidste møde godkendes: 

Ingen bemærkninger – godkendt. 

Rettelser/justeringer af årsplanen: 

Rettelse til at skulle være en tur til Sprogø, dette er meget kompliceret at få arrangeret, da det 

er Storebælt, som mener at have ret til at styre dette. Derfor bliver der lavet et tilbud om en 

tur på Maribosøerne med evt. frokost på Frilandsmuseum engang i maj el. juni. Det bliver så 

en kør - selvtur. 

Der var få rettelser til årsplanen. Vi skal allerede nu lave indlæg til vores arrangementer langt 

ude i fremtiden ellers kan de ikke nå at komme med i Socialpædagogen. 

Planlægning af årsmøde: 

Else laver dagsorden til mødet og der vil blive tilbud for medlemmer at få hjælp til IT - mobil 

el. iPad. Der vil være en film og der vil blive tilbud om frokost. 

Obs. på at Alice ønsker at stoppe i seniorgruppen. 

Juletræ i kreds Storstrøm: 

Det er et emne, som har været vendt i flere år og det er blevet sværere at finde 

julemænd/nisser til dette, samt der har været nedgang i tilmeldinger til dette. Else vil kontakte 

Hanne fra Ringsted seniorgruppen for at forhøre sig om, hvad de gør og om der kunne være 

tale om evt. et samarbejde om dette. 

Orientering vedr. Faglige Seniorer: 

Lone oplyste, at der er repræsentskabsmøde den 4. april 2024 kl.10.00 og pris 85,00 kr. pr. 

deltager. Der kommer en indbydelse og vi må deltage med 5 personer. 

Kommunegrupperne er i gang og i Vordingborg er de startet op. Nakskov, Guldborgsund og 

Stevns er også på trapperne. 

Budgettet for 2023 fik vi udleveret, så vi kunne se, hvad forbruget havde været. Da vi ikke 

havde haft det inden mødet, var der ikke mulighed for at gå detaljer med dette. 

 

Referent 

Anette Spandet den 11.02.2024 


